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Protokół  LIV SESJI Rady Miejskiej 
w Szczawnie-Zdroju 

w dniu 28.12.2022 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali w konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju (pok. 27, II piętro) 

Godzina rozpoczęcia obrad – godz. 10:00, zakończenia – godz. 11.31 

Radna M. Zbirek – nieobecna usprawiedliwiona 

Radna A. Wilk- nieobecna w trakcie: od godz. 10.00 do godz. 10.04, obecna na sesji 
od godz. 10.05. do końca trwania sesji (do godz. 11.31). 

Uwaga: 
Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 - 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b). 

 

Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem - pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=5HBb6h4FFFs 

https://www.youtube.com/watch?v=RnetJEGfLmo 

 
Ad. 1 

Otwarcie LIV sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Motyka poinformował, 

że otwiera LIV SESJĘ Rady Miejskiej w Szczawnie- Zdroju.  

Przewodniczący przywitał radnych i zaproszonych gości: 

- Pana Marka Fedoruka- Burmistrza Szczawna Zdroju, 

- Pana Marka Ćmikiewicza- Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Mecenasa Pana Marka Żegnałka, 

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

-Kierowników i Pracowników Urzędu Miejskiego, a także Mieszkańców 

Szczawna-Zdroju. 
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Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych -14 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodniczący A. Motyka  zapytał: czy ktoś z Państwa radnych chce zgłosić 

wniosek o uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad? 
 

Wobec braku uwag, Przewodniczący zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad sesji. 
 

Porządek obrad przed zmianami stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno- Zdrój: a) odczytanie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu, b) głosowanie nad 

projektem uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój oraz autopoprawka zostały załączone do eRADY. 



3 
 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju i zgłosił autopoprawkę. 
 

Skarbnik Miasta przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

o przedmiotowym projekcie uchwały. Opinia ta została załączona do eRADY. 
 

Projekt ww. uchwały i autopoprawkę przedstawiła Pani Skarbnik. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: radny Z. Dec i Skarbnik Miasta, radny T. Krupa. 

 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do uchwały 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

Autopoprawka do uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój została przyjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, nieobecna podczas głosowania radna 

M. Zbirek. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką. 

Uchwała w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój wraz z autopoprawką została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za-14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, nieobecna podczas głosowania radna 

M. Zbirek. 

 

Projekt uchwały, autopoprawka i uchwała stanowią załączniki: 3, 3a 

i 3b. 
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Ad. 4 

Uchwalenie budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na rok 2023, zgodnie 

z procedurą:  

a)odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

Burmistrza,  

b)odczytanie opinii komisji i wniosków radnych, 

c)odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu,  

d) odczytanie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji 

i wniosków radnych, 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na 

rok 2023 oraz autopoprawka zostały załączone do eRADY. 
 

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju. 
 

Projekt ww. uchwały i autopoprawkę przedstawiła Pani Skarbnik. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radny Z. Dec, Skarbnik Miasta. 
 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na rok 2023. 

Autopoprawka do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szczawno-

Zdrój na rok 2023 została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, nieobecna podczas głosowania radna M. Zbirek. 
 

Skarbnik Miasta przedstawiła uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Szczawno-Zdrój na rok 2023 wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radny Z. Dec i Skarbnik Miasta.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem J. Kozłowicza, który 

poinformował, że 6 komisji (Budżetowa i Gospodarki Mieniem; Oświaty, 

Kultury i Sportu; Skarg, Wniosków i Petycji; Rewizyjna; Uzdrowiskowa;  

Spraw Obywatelskich) wydały w sprawie budżetu opinie pozytywne. Opinie 

te zostały załączone do eRADY. 

 

Skarbnik Miasta odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat 

wspomnianego projektu uchwały. Opinia to została załączona do eRADY. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju przedstawił swoje stanowisko w sprawie opinii 

komisji. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szczawno-Zdrój na rok 2023 

wraz z autopoprawką. 

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szczawno-Zdrój 

na rok 2023 wraz z autopoprawką została podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, nieobecna podczas głosowania radna 

M. Zbirek. 

 

Projekt uchwały, autopoprawka oraz uchwała stanowią załączniki: 4, 4a 

i 4b. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój został załączony do eRADY.  
 

Projekt ww. uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
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Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój. 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 

radnych, nieobecna podczas głosowania radna M. Zbirek. 
 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój 

stanowi załącznik nr 5a do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022 został 

załączony do eRADY. 
 

Projekt ww. uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: radny Z. Dec oraz Skarbik Miasta. 
 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2022. 
 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022, została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 14 radnych, nieobecna podczas głosowania 

radna M. Zbirek. 
 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022 stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2022 stanowi załącznik nr 6a do niniejszego 

protokołu. 
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Ad. 7 

Informacja Burmistrza o zgłoszonych żądaniach, o których mowa 

w art. 36 i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ustawy 

z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym. 

Informacja ta została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag Przewodniczący zaprosił po przejścia do następnego 

punktu obrad sesji. 

 

Ad. 8 

Przyjęcie protokołów: 

a) z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 21.11.2022 r. 

b) z sesji Rady Miejskiej z dnia 28.11.2022 r. 

c) z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 14.12.2022 r. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka  zapytał czy radni mają uwagi do 

ww. protokołów. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 21.11.2022 r. 
 

Protokół z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 21.11.2022 r. został 

przyjęty większością głosów, w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało 

się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, nieobecna 

podczas głosowania radna M. Zbirek. 
 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu z sesji Rady 

Miejskiej z dnia 28.11.2022 r. 
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Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 28.11.2022 r. został przyjęty 

jednogłośnie, w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 

0, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, nieobecna podczas 

głosowania radna M. Zbirek. 
 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu z sesji 

nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 14.12.2022 r. 
 

Protokół z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 14.12.2022 r. został 

przyjęty większością głosów, w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało 

się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, nieobecna 

podczas głosowania radna M. Zbirek. 

 

Następnie Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu 

obrad sesji. 

 

Ad. 9 

Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

Protokół  Komisji Rewizyjnej z dnia 22.12.2022 r., protokół  Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 22.12.2022 r., protokół Komisji Budżetowej 

i Gospodarki Mieniem z dnia 22.12.2022 r., protokół Komisji Spraw 

Obywatelskich z dnia 27.12.2022 r., zostały załączone do eRADY. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji, zapytał czy radni mają 

uwagi do ww. protokołów. 
 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 
 

Ad. 10 

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 

w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 8 

do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

Wobec braku uwag Przewodniczący zaprosił do następnego punktu obrad 

sesji. 

 

Ad. 11 

Przyjęcie planów pracy na rok 2023:  

a) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju na 2023 rok,  

b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2023 rok,  

c) stałych Komisji Rady. 
 

Ww. plany pracy zostały załączone do eRADY. 
 

Przewodniczący zaprosił do dyskusji dot. projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2023 rok. 

Głos zabrał radny J. Kozłowicz. 

 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem uchwały  w sprawie przyjęcia 

planu pracy Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2023 rok. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju na 2023 rok , została podjęta większością głosów, w głosowaniu: za- 

13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 

14 radnych, nieobecna podczas głosowania radna M. Zbirek. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju na 2023 rok stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu, uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju na 2023 rok stanowi załącznik nr 9a do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji dotyczącej projektu 
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uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2023 r. 
 

Głos zabrał radny Z. Dec Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

i poinformował, że na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju na 2023 r. został zaopiniowany pozytywnie, 

Wobec braku dalszych uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2023 rok. 
 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2023 rok została podjęta większością 

głosów w głosowaniu, za-12, przeciw- 1, wstrzymało się od głosowania- 1, 

obecnych podczas głosowania- 14 radnych, nieobecna podczas głosowania 

radna M. Zbirek. 
 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2023 r. stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 2023 r. stanowi 

załącznik nr 10 a do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Spraw Obywatelskich A. Wilk przedstawiła 

autopoprawkę do planu pracy KSO na rok 2023. 
 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do planu pracy KSO na rok 2023. 

Autopoprawka do planu pracy KSO na rok 2023 została przyjęta większością 

głosów w głosowaniu: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się od głosu- 1, 

obecnych podczas głosowania: 14 radnych, nieobecna podczas głosowania: 

M. Zbirek. 

Obyło się także głosowanie nad przyjęciem planu pracy KSO na rok 

2023 wraz z autopoprawką. 
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Plan pracy KSO na rok 2023 wraz z autopoprawką został przyjęty 

większością głosów w głosowaniu: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się od 

głosu- 1, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, nieobecna podczas 

głosowania: M. Zbirek. 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem planu 

pracy KOKiS na rok 2023. 

Plan pracy KOKiS na rok 2023 został przyjęty większością głosów 

w głosowaniu: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych 

podczas głosowania: 14 radnych, nieobecna podczas głosowania: 

M. Zbirek. 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem planu 

pracy KBiGM na rok 2023. 

Plan pracy KBiGM na rok 2023 został przyjęty większością głosów 

w głosowaniu: za- 13, przeciw-0, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych 

podczas głosowania: 14 radnych, nieobecna podczas głosowania: 

M. Zbirek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

Ad. 12 

Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił radnych do składania wniosków. 
 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad. 

 

Ad. 13 

Informacje i komunikaty. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju A. Motyka 

poinformował o wniosku mieszkańców Szczawna-Zdroju, który 

wpłynął do Biura Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju i dotyczy 
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zamontowanych nadajników- anten na dachu Sanatorium 

Uzdrowiskowego „AZALIA” w Szczawnie-Zdroju. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju A. Motyka 

poinformował o wystąpieniu pokontrolnym Wojewody Dolnośląskiego, 

który wpłynął do Biura Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju A. Motyka 

poinformował, że zostaną przywrócone dyżury radnych. 

 Radna A. Pisarska poprosiła o przywrócenie autobusu na Pl. Wolności  

i zapytała kiedy powrócą prace remontowe. 
 

Ad. 14 

Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Szczawna-Zdroju A. Motyka zamknął LIV 

sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju.  
 

Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie 

w serwisie youtube.pl. 
 

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył: 

   Maja Rutowska              A. Jennings         A. Motyka  

                                    S. Tobis-Pańczyszyn        
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych. 
 

2. Porządek obrad. 
 

3. - 6a. Projekty uchwał i uchwały. 
 

7. Informacja  Burmistrza o zgłoszonych żądaniach, o których mowa     
         w  art.  36  i  wydanych  decyzjach,  o  których  mowa  w  art. 37    
         ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowani i zagospodarowaniu  
         przestrzennym. 
 

8. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalność w okresie 
między sesjami. 
 

9. -10a. Projekty uchwał i uchwały. 
 
11-12. Plany pracy na rok 2023 Komisji Rady Miejskiej w Szczawnie-  
     Zdroju: KSO, KOKiS, KBiGM. 
 
13. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 

 
 
 


